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Kietrz, dn. 11 lutego 2014 roku 

 

PROTOKÓŁ 

ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kietrzu 

z dnia 10 lutego 2014 roku 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 8
00

 

 

Stan Komisji rewizyjnej: 4 członków- nieobecna Bronisława Pawlik 

Stan Komisji ds. rozwoju miasta, oświaty i usług: 5 członków  

Stan Komisji ds. rozwoju rolnictwa i warunków bytowych wsi: 5 członków – nieobecny Grzegorz Balcer 

Stan Komisji ds. mieszkaniowych, rodziny i świadczeń socjalnych: 5 członków 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Józef Matela – Burmistrz Kietrza 

Jacek Karpina – Zastępca Burmistrza Kietrz 

Czesław Gil – Przewodniczący Rady Miejskiej w Kietrzu 

Leszek Pałka, Andrzej Adamczyk- Firma Naprzód 

Juliusz Jarmuszewski, Leszek Strzelczyk, Eugeniusz Majza- Węglopol 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kietrzu. Powitał wszystkich 

obecnych i przedstawił porządek obrad. 

1. Spotkanie z przedstawicielami Firmy Węglopol i Naprzód w sprawie założenia Spółki EKO- 

PARK Kietrz Sp. z o.o. 

2. Sprawy bieżące.  

 

 

Ad.1  

Węglopol: 

Jesteśmy  na finiszu zawiązania Spółki. Jest przygotowane zaplecze finansowe ale należy powołać 

podmiot. 

 

Naprzód: 

Po analizie nie możemy do tego przystąpić. Nie możemy zapewnić kaloryczności odpadu, nie 

jesteśmy w stanie zapewnić tyle odpadu. 

 

Węglopol: 

Myśmy z kierownikiem firmy Naprzód spotykali się już na początku roku. Na tym etapie możemy 

działalność rozpocząć. Jak Naprzód będzie gotowy to wtedy przystąpi do spółki.  

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Jeśli nie firma Naprzód to kto zapewni wsad? 

 

Węglopol: 

Firmy z zewnątrz. Prowadzimy rozmowy z trzema podmiotami, z tej trójki wybierzemy jednego. 

 

Radny Czesław Lach: 

  Czy nie można wykorzystać śmieci, które już są na wysypisku? 

 

Naprzód: 

Nie mamy na dzień dzisiejszy zrobionych badań 

 

Węglopol: 

Jeżeli odpady nie są kaloryczne to my możemy je przerobić. 
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Naprzód: 

Śmieci, które teraz odbieramy mają kaloryczność 8 MJ. 

 

Radny Kazimierz Tracz: 

Mamy śmietnisko, u nas mamy śmieci. Śmieci z Cieszyna są bardziej kaloryczne? Będziemy zwozić 

śmieci a nasze będą leżały? To byłoby nie w porządku. 

 

Węglopol: 

Myśmy do Gminy Kietrz zostali sprowadzeni przez firmę Naprzód. Jesteśmy gotowi sfinansować 

sprzęt za 60 mln złotych. To nie jest problem dla spółki sfinansować urządzenia do separowania 

śmieci. Chcemy zacząć od dostaw obcych, jak już będą ku temu warunki to później będą dostawy z 

Naprzodu. 

 

Radny Lesław Kuśnierz: 

Co by Pan musiał zrobić aby śmieci były bardziej kaloryczne? 

 

Naprzód: 

Potrzeba śmieci przemysłowych. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Czy surowiec będzie na bieżąco przetwarzany czy składowany? 

 

Węglopol: 

To będzie przetwarzane na bieżąco, ale plac rezerwowy będzie. 

 

Radny Czesław Gil: 

Gdybyśmy prężnie działali to od kiedy mogła by ta inwestycja ruszyć? Ilu pracowników mogło by tam 

pracować? 

 

Węglopol: 

Pół roku potrzeba na pozwolenie na budowę, dostawa- montaż pół roku. W sumie rok czasu potrzeba. 

Na jednej instalacji 30 osób, na dwóch 60 osób. My planujemy też drugie przedsięwzięcie związane z 

energią cieplną i być może powołamy drugi podmiot.  

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Ja zrozumiałem, że zmienia się skład parytetów. Na dzień dzisiejszy z trzech na dwa podmioty. Nie 

mam jasności. Dotychczas rozmawialiśmy o innych założeniach. 

 

Węglopol: 

Te rozmowy do tej pory dotyczyły technologii, finansowania. Czekaliśmy cały czas na decyzję gminy. 

Układ pierwotny był taki: 10% firma Naprzód, 39% Węglopol, 51% Gmina Kietrz. Teraz rozkład 

udziałów rozłoży się na Gminę i Węglopol, z przewagą udziałów Gminy. Jak Naprzód będzie gotowy 

to Węglopol odprzeda akcje po cenie nominalnej. 

 

Burmistrz Kietrza: 

Byłem z Zastępcą w czwartek w Eko- Oknach. Są oni zainteresowani pozyskaniem energii cieplnej. 

 

Radny Kazimierz Tracz: 

Pytanie do Prezesa Naprzodu. Pan powiedział o instalacji regionalnej. Pan do tej pory miał surowiec a 

teraz nie ma? Nie rozumiem. 

 

Naprzód: 

Podczas pierwszych spotkań braliśmy pod uwagę, ze wszystkie odpady wytworzone w regionie będą 

trafiały do nas. Natomiast trafia 30%, co się dzieje z 70% nie wiadomo. 



PROTOKÓŁ ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kietrzu z dnia 10 lutego 2014 roku 

 

3 

Radny Kazimierz Tracz: 

Nie ma możliwości dostarczenia do Węglopolu tego co na tym składowisku przerobicie? 

 

Naprzód: 

20T tyle mamy i tyle możemy dostarczyć, nie więcej. Nie mogę wejść w spółkę jak nie mam na tyle 

odpadów ile trzeba. Nie mamy badań,  

 

Węglopol: 

Tu nie ma problemu aby śmieci niesegregowane nie były przyjęte. To co da Naprzód weźmiemy a 

resztę z zewnątrz. 

 

Naprzód: 

Co się stanie jak nie będziecie mieli dostaw? 

 

Węglopol: 

Na samym początku prezentowałem ile powstaje śmieci. Polska produkuje 7mln  T. Cementownie 

mogą przyjąć max 2 mln T. Energetyka przyjmuje bardziej wartościowsze odpady. 5 mln T w skali 

kraju nie ma gdzie składować. Za dwa lata będą za to kary. 

 

Radny Jan Stopa: 

Dwa lata temu rozmawialiśmy przy przedłużaniu umowy, ze miało być wywożone 2 T/mies. do 

spalarni do Opola. Rocznie daje to 24T. Czy nie mogłaby tego przejąć nasza spalarnia? 

 

Naprzód: 

Przyjmie, jeśli będą spełniały wymogi odpady. 

 

Burmistrz Kietrza: 

 My cały czas mówimy o inwestycji. To nie jest spalarnia. To nie spala, to przetwarza. Tam nie ma 

komina. 

 

Węglopol: 

To nie jest spalarnia, to ma przetwarzać śmieci. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Panie Prezesie, myślę, ze obawy Pana Burmistrza powinny się raczej skupić na wytłumaczeniu opinii 

publicznej, że to nie jest spalarnia. Bo my doskonale wiemy, że to nie jest spalarnia. 

 

Burmistrz Kietrza: 

Na tej Sali padło już wiele razy słowo- spalarnia. 

 

Węglopol: 

My jesteśmy do dyspozycji aby spotkać się z mieszkańcami i wytłumaczyć to. 

 

Przewodniczący: 

Jaka ilość surowca do utylizacji będzie przywożona? 40T dziennie? Jak to będzie przywożone? 

 

Węglopol: 

My rozmawiamy z trzema dostawcami. My będziemy przyjmować 20T. Opolskie ma dobre odpady. 

W opolskim muszą ogłaszać przetargi na zagospodarowanie odpadów. My nie widzimy zagrożenia, 

widzimy nadmiar odpadów. Odpady będzie przywoził samochód do samej frakcji. W środku następuje 

dosuszenie, domielenie. Jedyny proces nieprzyjmowania to weekendy. Dlatego musimy przyjąć w 

czwartek i piątek tyle surowca aby linia przez weekend działała. Zwróćcie uwagę co się będzie działo 

za dwa lata? Kary. 
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Radny Czesław Gil: 

Nam się będzie opłacał surowiec powyżej 12 MJ, a 6 nie? Czy frakcja będzie spalała te 6 MJ?  

 

Węglopol: 

My jesteśmy skupieni na 6-20 MJ. 6MJ nie będzie aż tak opłacalne. 

 

Radny Kazimierz Tracz: 

Pytanie do Naprzodu. Na wysypisku istnieje problem szczurów. Biegają po drogach. Walczycie z 

tym? 

 

Naprzód: 

Na każdym wysypisku są szczury. Polskie przepisy nakazują zwalczać je. Wystawiamy trutki ale to 

walka z wiatrakami.  

 

O godzinie 9
00

 Przewodniczący Stałych Komisji ogłosił 10 min przerwę.  

 

Ad.2 

Radny Czesław Gil podsumował Turniej Samorządowy, który dobiegł końca. Gmina Kietrz zajęła I 

miejsce. Radny zawnioskował aby jak co roku wesprzeć finansowo potrzebujące dziecko z terenu 

gminy.  

 

 

Posiedzenie zakończono o godz. 9
20 

Protokołowała: A. Kopeczek 

        Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

 

         Mirosław Skoczylas 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


